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Zittingsverslag raad voor 
maatschappelijk welzijn 
 
AANWEZIG : 
voorzitter-burgemeester :  Johan Vanhulst 
schepenen :  Cil Cuypers, Jan Van der Velpen, Frederik De Buck, Lisa Hermans, 

Stefaan Van Haegenborgh 
raadsleden :  Mia Ombelet, Tie Vanbeselaere, Sandra Noé, Hans-Kristof Carême, 

Karen Dourée, Els De Martelaer, Arnaud Recko, Ludo Aerts, Marijke 
Sterckx, Monda Wuytack, Walter Frooninckx, Maarten Van 
Schoonbeek, Hilde Delbecque, Hilde De Rous, Regine Rutsaert 

algemeen directeur :  Peter Verlinden 
 
 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 1, 3 en 6 en zijn punten waarvoor geen tussenkomst of toelichting werd gevraagd door 
de raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag zitting d.d. 26 juni 2024 
 
 
PATRIMONIUM 
 
OZ.3. Patrimonium - Gezamenlijke aanbesteding voor het afsluiten van verzekeringspolissen - 

mandataring gemeente - goedkeuring 
 
 
BELEID 
 
OZ.6. Beleid - Opvolgingsrapportering 1e semester 2024 meerjarenplan 2020-2025 - 

kennisname 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
De schepen van Welzijn deelt mee dat op 7 september er weer een Herstelcafé is. En op zondag 20 
oktober gaat het Savooifeest door. 
 
 
SOCIALE DIENST 
 
OZ.4. Sociale dienst - Samenwerkingsovereenkomst en verwerkingsovereenkomst tussen 

woonmaatschappij Dijledal en lokaal bestuur Bierbeek in kader van de implementatie 
van het Centraal InschrijvingsRegister (CIR) - Goedkeuring 

De schepen van Woonbeleid licht toe dat alle bestaande kandidaat-huurders die al op de wachtlijst 
stonden, hun dossier nu moeten actualiseren in het Vlaams Centraal Inschrijvingsregister. Dat is heel 
belangrijk, want als zij dat niet doen, zijn zij niet langer kandidaat en worden ze geschrapt van de 
wachtlijst. Om ervoor te zorgen dat zo veel inwoners van Bierbeek dit gaan doen, sluit Dijledal deze 
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samenwerkings- en verwerkingsovereenkomst af met het OCMW. Dijledal bezorgt een lijst met 
contactgegevens, en de maatschappelijk werkers van het OCMW gaan die burgers proberen te 
bereiken. Naar schatting gaat het over een 50-tal mensen in Bierbeek. Het is een tijdelijke 
samenwerkingsovereenkomst tot 15 november om deze actie in goede banen te leiden. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) vraagt of het dan de bedoeling is dat het OCMW de mensen ook effectief helpt 
met die registratie in het CIR? 70% van de doelgroep is niet digitaal geletterd en hebben misschien 
geen toegang tot het digitaal platform.  
 
De schepen van Woonbeleid antwoordt dat dit uitdrukkelijk de bedoeling is.  
 
De schepen van Welzijn vult aan dat de meeste mensen het al gedaan hebben. Voor het cliënteel van 
het OCMW die op de wachtlijst staan, hebben de maatschappelijk werkers dit al zelf gedaan. Nu gaat 
het over de mensen die niet in de hulpverlening zitten of in contact staan met het OCMW, en dat zijn 
die 50 namen die nog niet zijn aangemeld. Via deze overeenkomst kan het OCMW ook die mensen 
contacteren. 
 
Arnaud Recko (N-VA) zegt dat het hier over een kwetsbare groep gaat. Het zijn vaak laaggeletterde 
mensen, ook digitaal. Die 50 mensen moeten zich digitaal kunnen inschrijven en hun dossier digitaal 
opvolgen. Misschien kunnen zij dan tezelfdertijd geholpen worden om hun DigID en Itsme te 
installeren zodat zij effectief vooruit geholpen worden en in de toekomst zelfredzamer kunnen worden. 
Misschien kunnen ook de Digibank van IGO en de digibuddy’s ingezet worden.  
 
De schepen van Welzijn antwoordt dat Bierbeek goed vertrokken is met de Digibank, de vormingen en 
de Digidokters. Dat gaat zeker gebeuren. Hij waarschuwt wel voor een al te grote veralgemening. Het 
is gebleken dat heel wat nieuwe bewoners van Mevrouwkensveld digitaal voldoende sterk in hun 
schoenen staan. 
 
 
OZ.5. Sociale dienst - Verwerkingsovereenkomst VDAB - Mijn loopbaan voor partners (MLP) - 

Goedkeuring 
De schepen van Welzijn licht toe dat dit de zoveelste overeenkomst die het OCMW moet, sluiten met 
andere overheden om in orde te zijn met de GDPR en al dit zaken. Met deze 
verwerkingsovereenkomst krijgen de maatschappelijk werkers toegang tot het VDAB-dossier. 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.7. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Tie Van Beselaere (Vooruit) ziet dat een aantal dingen rond afval in Mevrouwkensveld niet zo 
gemakkelijk lopen. Dat heeft meer te maken met de afwerkingsgraad die nog niet in orde is. En 
wanneer iemand van Dijledal een vergadering belegt worden de inwoners pas op het laatste moment 
verwittigd. Wordt het welkomstfeest ook voldoende aangekondigd? 
 
De schepen van Welzijn antwoordt dat over het welkomstfeest wordt gecommuniceerd met een flyer. 
Hij heeft geen weet over wat Dijledal daar ter plaatse zelf nog doet. Met de maatschappelijk werkers 
van het OCMW en Dijledal is er afgesproken om elke inwoner te bevragen om te horen: als je hier 
kwam wonen, welke informatie heb je gemist? Waar kunnen we nog mee helpen? Het is het eerste 
wat hij verneemt over de bewonersvergadering of de beschikbaarheid van de maatschappelijk werker.  
 
Sandra Noé (OpenBierbeek) krijgt graag een stand van zaken over het WZC na de aanstelling van de 
crisismanager. 
 
De schepen van Welzijn antwoordt dat hij gisteren van de nieuwe directrice vernomen heeft dat er 
terug een onaangekondigde inspectie is geweest die goed verlopen is. De crisismanager gaat 
binnenkort weer weg. Dat werk zit erop wat betreft de processen. Nu moeten die processen 
volgehouden worden en in orde blijven. Dat wil niet zeggen dat alles opgelost is. Omdat ze onder 
toezicht staan, zal er nog één onaangekondigde inspectie zijn. En dan kan de toezichtsperiode 
afgesloten worden.   
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) las in het verslag van het vast bureau iets over de REMI-schaal. 
Hij vraagt of die al geïmplementeerd is.  
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De schepen van Welzijn antwoordt dat daar al een hele tijd mee gewerkt wordt. Het wordt vooral 
toegepast als er een bijkomende financiële steun bovenop het leefloon wordt gevraagd. Bij iedereen 
voor wie de REMI-schaal wordt ingevuld, wordt vastgesteld dat er sommige mensen tot € 1.200 onder 
het menswaardig inkomen zitten. Dat heeft onder meer te maken met de heel hoge huurprijzen in 
Bierbeek. Als men in een gezin met enkele kinderen en met een inkomen van €1.800 of €2.000, een 
huur van €1.200 moet betalen, komt men al snel onder die grens op de REMI-schaal. De REMI- 
schaal wordt vooral toegepast om vast te stellen of dat de financiële steun verantwoord is. Alle 
financiële steun wordt eerst berekend via REMI, dan wordt eerst de federale subsidie van ongeveer 
€12.000 aangesproken. Als deze subsidie uitgeput is wordt op dezelfde wijze met eigen middelen 
verder gewerkt. Er is op zich geen grote verandering ten opzichte van het verleden. Het is een goed 
systeem. Het zijn niet alleen mensen met een leefloon. Het gaat om mensen met een ziekte-uitkering 
of een laag inkomen met kinderen, of alleenstaand. Het toont duidelijk aan dat iemand een te laag 
inkomen heeft. 
 
 

NAMENS DE RAAD 
In zitting van 5 september 2024 

 
algemeen directeur  voorzitter-burgemeester 
 
 
 
 
Peter Verlinden 

  
 
 
 

Johan Vanhulst 
 


